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Abstract (en)
Wet cellulose is treated by gaseous HCl without cooling, which results in a preliminary degradation of the material and deformation of an aqueous
acid solution of oligomer sugars. This solution is then supersaturated by HCl in order to complete the hydrolysis, resulting in the formation of
reversion oligomers and, after degasing, recovery of a portion of HCl and addition of water, said oligomers are transformed into glucose by boiling in
a diluted acid medium.

Abstract (fr)
On traite de la cellulose humide par du HCl gazeux sans refroidir, ce qui conduit à une dégradation préliminaire de la matière et à la formation
d'une solution aqueuse acide de sucres oligomères. On sursature ensuite cette solution par du HCl afin de compléter l'hydrolyse, ce qui conduit à
la formation d'oligomères de réversion et, après dégazage, récupération d'une partie du HCl et adjonction d'eau, on transforme ces oligomères en
glucose par ébullition en milieu acide dilué.
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